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Taiteen ja kulttuurin tukisummat ovat edelleen riittämättömiä ja FA katsoo välttämättömäksi 
uuden tukipaketin suunnittelun mahdollisimman pian. 
 
Freelancereitten tukeminen on äärimmäisen tärkeää ja tukimuotojen täytyy soveltua 
mahdollisimman monelle. Tanskan mallinen tuki on hyvä osalle taiteilijoista, mutta tulisiko se 
jakaa esimerkiksi TEMin kautta, koska tuki määritellään menetettyjen tulojen mukaan. 
 
Taiken kautta jaettava tuki sopii monille FA:n jäsenistä, kunhan jako tapahtuu vertaisarvioinnin 
perusteella. 
 
Eri tukien koordinointi on hyvin tärkeää päällekkäisyyksien ja toisaalta väliinputoamisen 
välttämiseksi. Mukana tulisi olla myös poikittaishallinnollinen tarkastelu. 
 
Forum Artis vaatii pikaista tietoa Suomen exit-suunnitelmasta ja edellyttää, että kulttuuria 
kohdellaan siinä tasavertaisesti muiden kohtaamisten rinnalla. Tällä hetkellä on käynnissä nimien 
keruu Forum Artisin organisoimaan adressiin, jossa vaaditaan samoja sääntöjä kaikille. 
 
FA haluaa muistuttaa myös käynnissä olevan, luoville aloille tärkeän Tekijänoikeusdirektiivin 
implementoinnista. Direktiivi täytyy saattaa myös Suomessa voimaan direktiivin mukaisesti. 
Oikeuksien omistajille haitallinen, kansainvälisiä toimijoita suosiva tulkinta ei voi olla mahdollinen 
 
Lopuksi FA haluaa todeta, että tällä hetkellä käydään muun muassa julkisuudessa ymmärrettävästi 
tärkeää keskustelua kesän isojen festivaalien ja muiden tilaisuuksien kohtalosta. On hyvä muistaa, 
että niiden lisäksi Suomessa järjestetään paljon pieniä tapahtumia, joiden yhteenlaskettu yleisö on 
valtava ja henkinen merkitys yleisöilleen suuri. Erilaisten tapahtumien asteittainen avaaminen 
kohtaamisrajoitusten mukaan täytyy saada käyntiin niin pian kuin mahdollista! 
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